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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2014. február 20-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 14 óra 00 perc, befejezése: 15 óra 10 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Márkus Gábor, alpolgármester 
 Kincses László, képviselő 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 

ügyvezetője 
 Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és 

Gyógyfürdő Kft. képviselője 
 Jeney Tibor, Városfejlesztési Iroda vezetője 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Nagyné Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda csoportvezetője 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 3 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes. Gali Valéria és Fekete László bizottsági tagok munkahelyi elfoglaltságuk 
miatt vannak távol. 
Egy új napirendi pontot szeretnék javasolni felvenni a különfélék közé. A bizottsági ülésig 
minden bizottsági tag kézhez kapta az anyagot, melynek címe: Tájékoztató 
adósságkonszolidációval kapcsolatban. 
Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról az előbb említett új napirendi ponttal kiegészítve: a 
szavazás eredménye 3 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
 
1. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2014. költségvetési rendelet-

tervezetéről 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 

 
2. Előterjesztés az önkormányzat középtávú tervezéséről 

Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Különfélék 
 a. Tájékoztató adósságkonszolidációval kapcsolatban 
 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Borsos László legyen. A 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat. 
 
1. napirend: Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési 
rendelet tervezetéről 
 
Borsos László, képviselő 
Elég a Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 20 millió Ft-os támogatása? Az állam az előző 
évihez képest hogy támogatja ezt? Sportcsarnokkal kapcsolatban kérdezném, mennyit 
fordított a Kft. erre a feladatra? 
Bentlakásos otthon építése mikor fejeződik be, elvileg 2014. február? 
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Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A testületi ülésre készül normatíva kimutatás 2013-2014. évre vonatkozóan. A köztemetőre 
idén kevesebb jut, összességében belsőleg változott az eloszlás, nagyjából a tavalyi szint. A 
sportcsarnok támogatása idén az egyesületek plusz igénybevétele nőtt meg,  
 
Jeney Tibor, Városfejlesztési Iroda vezetője 
A bentlakásos otthon kivitelezőjét felszólítottuk, hogy nyilatkozzon, mikorra fejeződik be a 
kivitelezés, de a mai napig erre nem kaptunk választ. A technológiai sorrendet nem tartja be a 
vállalkozó. 
 
Kincses László, képviselő 
A könyvvizsgálói jelentés későbbi időpontban kerül kézbesítésre, ez hogy van? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Holnap, a testületi anyaggal együtt fog postázásra kerülni. 
 
Kincses László, képviselő 
Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. támogatásánál, a sportcsarnok, valamint a nyugdíjasok 
gyógykezelésének támogatása 25%-os növekedést jelent? Pénzbeli és természetbeni 
ellátásoknál 26 630 e Ft, a táblában nem ennyi az összeg. A buszközlekedésnél csökkentek a 
járatszámok, a támogatás még mindig 3 millió Ft. Gesz, Téka: milyen rezsi, a 2 alkalmazott 
milyen bérrel, milyen árbevétel? TÁMOP Építünk rád pályázat: univerzális földmunka gép 
milyen összeget takar? A KÖZKÉV műhely miért szerepel az értékesítésre kijelölt ingatlanok 
között? A tüdőszűrő gép, hogy lehet, hogy magasabb értéken szerepel, mint az önkormányzati 
utak? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A nyugdíjasok gyógykezelésének támogatása a tavalyi év tényadatának megfelelően lett 
beállítva. A működési kiadásoknál szereplő és a segélytáblákon szereplő összegek eltérése a 
fiatal házasok első lakáshoz jutásának támogatási összege, mert az a felhalmozási kiadások 
között szerepel. A közösségi közlekedés támogatása a tavalyi szinten szerepel, a 
közbeszerzési eljárás folyamatban van. A Téka esetében 2 fő alkalmazása indokolt volt, 
bevétel is kapcsolódik hozzá. TÁMOP Építünk rád pályázat összes kiadási előirányzata 
96 531 e Ft, melyből felhalmozási kiadás 23 008 e Ft, a működési kiadás 73 523 e Ft, mely 
tartalmazza 20 fő foglalkoztatását, képzését is. Az ingatlanok értékesítésre ki vannak jelölve. 
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezető 
igazgatója 
A sportcsarnok támogatása: a kézilabdánál a felnőtteket nem tudják elszámolni a pályázatban, 
ezért kell a többlettámogatás. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A Tesco tárgyalás hogy áll? Nincs világítás a körforgalomban. 
 
Jeney Tibor, Városfejlesztési Iroda vezetője 
A Tesco járdaépítéssel kapcsolatban terepbejárás volt 2013. október 18-án, telekvita miatt 
húzódik. A világítási probléma még garanciális, jeleztük a kivitelező felé. 
 
Borsos László, képviselő 
A Tájékoztató Központ végez kötelező és önként vállalt feladatot is. Az óvodai nevelés 
kötelező, a többi oktatási intézmény nem tartozik a feladataink közé, csak a működtetés. 
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Csökkent a GESZ várható éves bevétele. A bentlakásos otthonnak a végét és a milyenségét 
nem látjuk. 
 
Kincses László, képviselő 
A Tájékoztató Központnak laza 70 millió Ft-os plusz önkormányzati támogatás. A 
tüdőszűrőgép beszerzése 1,5 éve húzódik. Miért az útépítésre szánt összegből veszünk el? A 
bentlakásos az út rovására épül. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 2 igen, 1 nem szavazat 
 

10/2014. (II. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési-rendelet tervezetéről 
előterjesztést támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 

 
 
2. napirend: Előterjesztés az önkormányzat középtávú tervezéséről 
 
Kincses László, képviselő 
Nem lesz beruházás, nem lesz iparűzési adó, nincs önerőnk. Nincs egymással összhangban a 
táblázat. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Ez egy kitekintés, a 2013. évi tényadatot ismerjük. Beruházásunk remélem lesz még. Nem 
látom előre, hogy mi lesz 2-3 év múlva, ez egy tartható tervadat. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 3 igen szavazat 
 

11/2014. (II. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat középtávú tervezéséről készült előterjesztést elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 

 
3. napirend: Különfélék 
 
a. Tájékoztató adósságkonszolidációval kapcsolatban 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 3 igen szavazat 
 

12/2014. (II. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az adósságkonszolidációval kapcsolatban készült tájékoztatót tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 
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Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Szabó Attiláné Borsos László 
 bizottság elnöke bizottsági tag 


